
Møde i skolebestyrelsen tirsdag d. 6.6.2023 17.00-19.30 i Virring 
Punkter til orientering (O), debat(D), høring (H) eller beslutning (B)   
 

1) Godkendelse af dagsorden 17.00 
Godkendt 
 
 

2) Meddelelser 17.05 
Der er ansat 4 lærere, 2 pædagoger til SFO’en i Virring, 1 pædagog til vuggestuen i Hylke (overflytning 
fra Bakkehuset). 
 

-Status på ansættelser/hvem vil hjælpe med ansættelse af pædagogmedhjælper i Tusindfryd onsdag 

14.6? 

 Pernille Svit Westphal Riis deltager. 

 

-vuggestue i Hylke:  

Status er at der starter 4 børn 1-7.  1-8 starter 1 barn og vi forventer at der starter 2 børn 1-9 – og så 

er der fyldt op. 

Det forventes at det indvendige er klar 1.7, bortset fra dørparti mellem vuggestue og børnehave 

(forventet levering uge 28). Krybberummet forventes færdig 7.7.   

 

- Henvendelse til B og U vedrørende økonomi/tilbagemelding fra udvalg? 

Der er ikke noget nyt. 

Pernille har talt med repræsentant fra Niels Ebbesen skolen, der påtænkes aktiviteter efter 

sommerferien ifm budgetforhandlingerne. Det er vigtigt at skolebestyrelsen holder sig opdateret på 

planerne. Jeanette tager kontakt. 

 

-Pæd.dag 23.9.2023 

Endnu ikke lagt et program – flere foredragsholdere i spil 

                

2a) Der er slået en stilling op som chef for vedligehold og ejendomsservice, således at 

servicearbejderne i kommunen samles. Det kan betyde at vi ikke har vores ”egne pedeller” fremover. 

 

2b) Tidlig skolestart er på børn og unges møde i aften.  

 

 

 

 

 
3) Nyt fra elevrådet (O) 17.20 

Der er holdt møde, der er ikke så meget nyt ud over mobilprincipperne. Se punkt 5. 
 

4) SFO/Radon(O) 17.30 
Der sættes midlertidigt et festivaltelt op indtil oktober. Det undersøges om kastanjehuset kan 
radonsikres. Der skal være en afklaring på om det er børn og unge eller byggeteknisk afdeling der skal 
tage sig af sagen. 
Der har været et møde med en radonekspert og personalet, for at få mere klarhed over risici m.m. 



 
 

5) Mobilprincipper, (B) 17.45 
Bilag: Forslag til nye principper 
 
¤ Karsten har haft et udkast med på pædagogiskråd. Lærerne vil gerne have mobilerne ud af 
undervisningen på alle klassetrin. Der skal tænkes i flere aktiviteter.  
 
¤ Fra elevrådet er der et ønske om indkøb af nye spil og mere åbningstid i hallen. 
 
¤ Forslag: Hver årgang får et beløb til indkøb, så den enkelte klasse får ejerskab over tingene. 
 
¤ Opfordring til at der hurtigt meldes ud, så alle ved at Virring skole er mobilfri zone gældende for 
elever, ansatte og forældre.  
 
¤ Telefoner skal af sikkerhedsmæssige årsager låses inde, der er udfordringer ifht. bærbare 
computere. 
 
¤ Janne laver et skriv der beskriver skolebestyrelsens tanker og bevæggrunde for princippet. 
 
¤ Der skal laves skilte m.m. der gør opmærksom på skolens mobilprincipper.  

  
 

6) Principper for lektier (D) 18.15 
Bilag: udkast til principper 
 

               Det sidste princip er fra 2020. De er forældede da der ikke er lektiecafe længere. 
Princippet skal omkring pædagogiskråd inden skolebestyrelsen arbejder videre, så der er 
forventningsafstemt. 
Ønske om ensretning for hvor oplysninger om lektier ligger.  
Evt. lektiebog, så eleverne selv har ansvaret for at notere lektier. 
 
 

7) Mødeplan skoleåret 2023-24 (B) 18.45 
-Mandag 4.9 17-19.00, onsdag 4.10 17-19.30, tirsdag 7.11 17-19.00, onsdag 6.12 17-19.30 
-Onsdag 10.1 17-19.00, mandag 5.2 17-19.30, tirsdag 12.3 17-21.00 (bestyrelsesmøde + fælles 
opstillingsmøde med bestyrelse for Toftegården og Bakkehuset), torsdag 4.4 17-?, mandag 6.5 17-?, 
tirsdag 11.6 17-? 
  
 

8) Temaer i kommende skoleår? 19.00 
- Senere start på skoledagen for de ældste elever 
 
- princip for lektier 
- opfølgning på mobilprincip 
- årshjul 
- udearealer 
 
 
 

 



9) EVT 19.15 
 
-Spørgsmål om kostordning i Tusindfryd ifbm vuggestue. 
 Toftegården har ikke kostordning.  
 

                -Der er flere klager over busserne fra Hylke, opfordring til at forældrene kontakter 
                 Karsten hvis der er problemer.       
 

 
 

 


